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2011D58766 LIJST VAN VRAGEN 

1 
Wanneer ontvangt de Kamer de ontwikkelingsagenda maatschappelijke 
kosten-batenanalyse, die de Kamer na de zomer zou ontvangen? 

2 
Wat is de precieze inhoud van de deelafspraken in het position paper 
«Almere werkt»? 

3 
Welke vertragingen dreigen zich voor te doen bij realisatie van het 
RRAAM-project? Op welke wijze wordt er voor gezorgd dat deelprojecten 
wel doorgang kunnen vinden? 

4 
Kunt u aangeven welke kwaliteitseisen worden bedoeld in de paragraaf 
Kwaliteitsmanagement? 

5 
Heeft de tijdelijke stagnatie van gebiedsontwikkelingen invloed gehad op 
de in de Basisrapportage (Kamerstuk 31 089, nr. 83) opgenomen beheers-
maatregelen, die blijkens pagina 22 van de eerste voortgangsrapportage 
nog steeds van toepassing zijn? 

6 
Is het correct om te concluderen dat de kans, dat wordt opgetreden indien 
de op pagina 22 en 23 genoemde risico’s zich voordoen, enkel gelijk is 
gebleven dan wel is afgenomen? 

7 
Wordt de uitbreiding van de luchthaven Lelystad opgenomen in de 
Rijksstructuurvisies? Zo nee, waarom niet? 

8 
Op welke wijze zal de «markt» nu verder worden betrokken bij de 
uitwerking van de IJmeerlijn? 

9 
Indien u besluit tot realisatie van de IJmeerlijn, overweegt u dan een 
innovatieve aanbesteding? Zo ja, aan welke aanbestedingsvormen denkt u 
dan? 

10 
Kan, op basis van de bevindingen van het bureau Ecorys met betrekking 
tot de kansrijkheid van een tolverbinding en op basis van andere 
adviezen, worden geconcludeerd dat een IJmeerverbinding met tol geen 
optie meer in de plannen is en dat tol definitief is uitgesloten? 

11 
Wordt er bij de uitwerking van het Hollandse Brug alternatief rekening 
gehouden met de afzetbaarheid van de woningen, de positie van Almere 
in de Noordelijke Randstad, een duurzame sociaaleconomische structuur 
van Almere en de invloed op de internationale concurrentiepositie? Zo ja, 
op welke wijze? Zo nee, op welke wijze wordt hier alsnog invulling aan 
gegeven? 
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12 
Hoe denken regionale bestuurders over de vraag of een wegverbinding 
deel moet uitmaken van het vervolgonderzoek, met het oog op het feit dat 
deze vraag met hen wordt afgestemd? 

13 
Kunt u, met het oog op het feit dat de Werkmaatschappij Markermeer 
IJmeer heeft gemeld dat de kosten van dit project tussen de 200 en 630 
miljoen zullen bedragen, aangeven hoe deze kosten zijn opgebouwd? 

14 
Welke concrete afspraken zijn er gemaakt voor het ontwikkelen van 
«groenblauw»? 

15 
Kan het nationaal groenfonds, indien dit tot stand komt, ingezet worden 
voor het project RRAAM? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

16 
Wordt het halen van de na te streven natuurwaarden in het Markermeer 
onafhankelijk van het project RRAAM gerealiseerd? Zo nee, waarom niet? 

17 
Hoe zal, met het oog op het feit dat er nu al sprake is van een capaciteits-
knelpunt op de infrastructuur tussen Almere en Utrecht, deze proble-
matiek zich ontwikkelen bij de groei van Almere? Vanaf welk moment 
komt uitbreiding van die infrastructuur aan de orde? Wordt deze proble-
matiek opgenomen in de Rijksstructuurvisie? Zo nee, waarom niet? 

18 
Welke belemmerende factoren hebben geleid tot uitstel van het project 
Almere-Gooi-Utrecht? 

19 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het financieel kader voor 
Almere 2.0/RRAAM? 

20 
Is er een overzicht beschikbaar van de verwachte benodigde omvang van 
investeringen, investeringsritme en de wijze van dekking voor het 
RRAAM-project als geheel? 

21 
Op welke wijze draagt het Rijk nu precies bij aan het verwezenlijken van 
de 100 000 arbeidsplaatsen? Op welke termijn moeten die worden 
gerealiseerd? Heeft het realisatietempo invloed op de realisatie van de 
woningbouw? Op welke wijze wordt de totstandkoming van de 100 000 
banen gemonitord? 

22 
Wanneer ontvangt de Kamer het programmaplan economie? 

23 
Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de afspraken uit het 
Integraal Afsprakenkader aangaande het onderwijs in Almere? Kunt u in 
uw antwoord ook het onderzoek naar de onderwijsachterstanden en het 
bijbehorende actieplan betrekken? 
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24 
Worden, met het oog op de toename van het aantal leerlingen en 
opleidingen, deze opleidingen ook afgestemd op de kansrijke econo-
mische clusters? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

25 
Wat wordt er precies bedoeld met de «rode functies» in de plannen van 
het consortium van Staatsbosbeheer, het Wereld Natuur Fonds en het 
Flevolandschap aangaande de robuuste ecologische verbindingszone 
Oostervaarderswold? Zijn deze rode functies bedoeld om de financiering 
mogelijk te maken? Wat is de relatie hiervan met de (woningbouw-
)plannen voor Oosterwold? Dragen de gepresenteerde plannen voor 
Oostervaarderswold bij aan de groenambitie voor Oosterwold? Zo ja, op 
welke wijze? 

26 
Wat wordt precies bedoeld met organische groei en een adaptieve 
planning? Op welke wijze is deze organische ontwikkeling van Almere nu 
precies uitgewerkt? 

27 
Hoe verenigt u organische groei van Almere met de genoemde woning-
bouwopgave van 60 000 woningen? 

28 
Wat vindt u van de bandbreedte in de woningbehoefte van 37 000 tot 
111 000 woningen? Op welke manier houdt u hiermee rekening in de 
Rijksstructuurvisie? 

29 
Wat is het budget dat beschikbaar is voor de RRAAM-projecten en hoe is 
dat terug te vinden in de begroting I&M? 

30 
Wie bepaalt wat een vraaggeoriënteerd ontwikkeling is en waarop wordt 
die vraag gebaseerd? 

31 
Welke concrete maatregelen worden op korte termijn genomen om het 
tekort aan woningen te verkleinen? 

32 
Wat kunnen, met het oog op de constatering van regionale bestuurders 
dat een versterking van de regie, fasering en dosering binnen de regio 
nodig is om het lage vertrouwen in de woningmarkt te bestrijden, 
bestuurders van de verschillende bestuurslagen doen om het vertrouwen 
in de woningmarkt te herstellen? Welke rol kunnen potentiële inves-
teerders en initiatiefnemers hierin spelen? 

33 
Welke rol speelt de regio bij het opstellen van de ontwerp Rijksstructuur-
visie? 

34 
Draagt de regio bij aan de proces- en uitvoeringskosten met betrekking tot 
de ontwerp Rijksstructuurvisie? 
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35 
In hoeverre sluit het bestuurlijke proces van RRAAM aan bij het streven 
dat slechts twee bestuurslagen over een ruimtelijke en infrastructurele 
kwestie gaan?
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